
 

 
 

 
 
 

Schriftelijke vragen  
artikel 33 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 

 
Datum:   1 mei 2025 
Onderwerp: Vragen inzake voortgang project 2-4-6 en positie klankbordgroep      
 
Aan het College van B&W van Bernheze  
 
Vanuit de klankbordgroep van project 2-4-6, onder meer via ons burgerlid Jan van der Biezen, 
bereiken ons signalen van toenemende frustratie over het gebrek aan voortgang en concrete 
informatie. Ook als fractie constateren wij dat het proces zich vooral lijkt te herhalen, zonder dat 
duidelijke stappen zichtbaar worden richting een plan en financiële onderbouwing. 
 
Wij hebben hierover de volgende vragen 
 

1.         Wat is de actuele stand van zaken in het project 2-4-6?                                    
Kunt u een overzicht geven van de stappen die zijn gezet en de resultaten die zijn 
behaald? 

2.         Wanneer kunnen raad én klankbordgroep rekenen op een eerste inhoudelijke schets van 
het plan en een globaal financieel kader? 

3.          Waarom wordt er niet eerder en transparanter gecommuniceerd met de klankbordgroep 
over de inhoudelijke voortgang en keuzerichtingen? 

4.          Hoe gaat het college zorgen voor een duidelijker tijdlijn, met toetsing  momenten waarop 
de raad en klankbordgroep invloed kunnen uitoefenen? 

5.          Bent u bereid om uiterlijk vóór de zomer een actuele voortgangsrapportage én eerste 
planrichting (inclusief financiële bandbreedte) met de raad en klankbordgroep te delen? 

6.          Wat doet het college om te voorkomen dat de klankbordgroep slechts een symbolische 
rol vervult, en hoe wordt hun input daadwerkelijk zichtbaar vertaald in het proces? 

7. Tegelijkertijd doen wij een dringende oproep om de informatievoorziening richting de 
klankbordgroep te verbeteren, met regelmatige updates en concrete stukken ter 
bespreking. 
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